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Protokoll til styremøte i Røros Idrettslag 
 

Møtenummer:1/2024 

Dato: 29.01.2024  

Kl: 18.00-21.00 

Sted: Bergstaden Hotell, Bør Børson 

 

 

Til stede: Gunnhild Bellsli, Sam Eidsheim, Sverre Hovind, Ragnhild Trønnes, Anne Guri 

Stokkli Haugvold, Aina Stai Lien og Merethe Sommer 

 

Frafall: Ida Marie Bransfjell  

 

 

Sakliste 

 

1. Antall medlemmer 

2. Økonomi 

3. Dugnad oppsummering 2023 

4. Årsmelding 

5. Møter våren 2024 

6. Innkjøp utstyr 

7. Eventuelt 

 

 

Referat 

1. Antall medlemmer 

Det er en utfordring å ha oversikt. Folk melder seg ikke inn når de starter, melder seg 

ikke ut når de slutter osv. Det er svært uheldig, spesielt med tanke på forsikringer!  

- Kan det være en mulighet å etablere lagledere? En som tar seg av medlemslister, 

organiserer transport, mat på reiser mm. Vil aktualiseres dersom det er snakk om å 

delta på stevner.  Frem til nå ha det vært engasjerte foreldre som uformelt har tatt 

på seg denne rollen. Kanskje må dette formaliseres. Det bør ikke være trener, da 

dette kan være uheldig for eksempel i en trener/spiller konflikt. Vi tar det opp mot 

slutten av sesongen, for evnt å ta det med neste sesong.  

- Trenere må få et tettere ansvar for å følge med på deltagelse. De kan melde tilbake 

om medlemmer som ikke lenger er aktive? 

 

2. Økonomi 

Er det sendt ut medlemskontingent for høsten 2023?  Gunnhild sjekker opp i dette.  

 

Budsjettet for 2023 viser ca 45 000 i tilskudd. Her er det uklart hvilke tilskudd det er 

snakk om. Sverre og Gunnhild må finne frem eldre korrespondanse med hovedlaget 

for å se hva som er sagt.  

 

Det er en historie som tilsier at vi fører inntekter på feil år. Dvs kontingent for høsten føres 

som inntekt på høsten mm. Det gir lite forutsigbarhet.  
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Vi kan forsvare dagens økonomiske situasjon. Regnskapet er ikke negativt.  

 

3. Dugnad 2023 

Vi opplever utfordringer med dugnadsdeltagelsen.  

- Ved dugnadstidspunkt i oktober/november har vi ikke oversikt over medlemslister 

og tar utgangspunkt i MinIdrett. Her bør vi ta utgangspunkt i de som er med i 

Spond.  

- Manglende deltagelse. Det er svært mange, spesielt av de eldre kullene, som ikke 

har henta ut tennbriketter.  

- Manglende innbetalinger. Av de som har henta ut briketter er det mange som ikke 

har betalt. Tross purringer i Spond så mangler det innbetalinger ut i fra listene.  

 

Vi må  

- Vurdere alternativ til salgsdugnad.  

- Vurdere alternativ til tennbriketter. 

- Være tydeligere på utleveringstidspunkt, retur av usolgte varer og 

innbetalingsfrist.  

- Vurdere alternativt tidspunkt for deltagelse (ref. mer oppdaterete lister).  

 

Ut i fra dagens utgiftsnivå er vi avhengig av å ha minimum 60 000 kr inn på salgsdugnad. Vi 

kan ikke påtvinge dugnad. Men vi kan si at de som er med på dugnad får redusert 

treningsavgift. Men dette gjelder bare for mix og oppover, og vil ikke favne de store kullene 

på småskolen. Mange gir tilbakemelding om at de ønsker å «kjøpe seg fri», og at det er 

utfrodringer med å få solgt det som er ønsket. Mange aktiviteter/klasser har en form for 

salgsdugnad så belastningen er stor, særlig for de som har flere barn.  

 

 

Kan vi be foreldreutvalget ta en idemylding/sondering blant foreldre? Sverre tar kontakt. 

 

- Vi kan kjøre dugnad gjennom spond, salg av lodd mm. 

- Veksle mellom år: for eksempel tennbrikketter, mikrokluter, saft/syltetøy og 

dopapir.  

- kjøp inn og lage påskeegg og fylle med godteri? 

 

 

 

 

4. Årsmelding og årsmøte 

Gjennomgang av utkast. Gymlek har lovet å komme med en oppsummering 30/1.  Ragnhild 

legger ut utkast på facebooksiden.  

 

Varsle valgkomite om valg av materialforvalter og styremedlem til årsmøtet. Ny sportslig 

leder overtar fom januar (Merethe går ut, Aina kommer inn). Sverre tar kontakt.  

 

 

5.  Møter våren 2024 

Når Hvor Tema 

Uke 7  Ved behov før årsmøtet 

4 mars kl 20.30 Verket Årsmøte 2024, m/valg 

April   Forberede våravslutning 
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Vi avventer datoer for å få med nye styremedlemmer.  

 

 

 

6. Reparasjon/innkjøp utstyr 

Det er store hull på landingsmattte og tjukkas.  

 

Vi beslutter å kjøpe en ny landingsmatte til tumbling: denne er ikke lett å reparere. 

Ber Karoline komme med et konkret ønske om kjøp, som vi i styret kan bestille. Sverre tar 

ansvar. Pris ca 10-15 000.  

 

Hvor er lista med utsyr, eier, alder og ønsker fra trenerne? Ragnhild hører med Ida Marie.  

 

Det må fortsatt være en dialog mot Verket iforhold til hvem som eier hva, og hvordan vi 

kompenserer for slitasje på utstyr. Ref barnebursdager, halloween, sfo/skole mm. Verket 

hevder vi betaler redusert leie pga dette. Men det finnes ikke en skriftlig avtale. Her bør det 

gjøres en jobb.  

 

 

7. Eventuelt.  

Hovedstyret har sagt opp leieavtale på arealer i kjelleren på Verket. Så vidt vi vet har vi ikke 

utstyr her, så dette påvirker ikke oss.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 


